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Verksamhetsberättelse för  
Seniorerna Unionen Dalarna år 2016 
 
Föreningens årsmöte ägde rum i Festsalen på Forum, Borlänge tisdagen den 
5 april med 34 deltagare. 
 
Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 
Ordförande Gösta Söderberg Avesta 
Vice ordförande Stig Lindqvist Avesta  
Kassör Ingrid Lindahl Borlänge  
Sekreterare Berith Löfblom Borlänge 
Ledamot Nils-Olov Olsson Smedjebacken  
Suppleant Mats Edlund Falun 
Suppleant Mats Persson Smedjebacken 
 
Årsmötesvald revisor har varit Ignar Quickers med Mailis Norin som 
suppleant. Ytterligare en revisor med suppleant utses enligt stadgarna av 
regionstyrelsen i Unionen Dalarna. 
 
Valberedningen har bestått av Ignar Quickers och Birgitta Nyström med 
Tommy Bäck som suppleant. 
 
Styrelsen har haft 7 protokollförda sammanträden under 2016. 
 
Gösta Söderberg Ingrid Lindahl och Berith Löfblom deltog i Dalarnas 
Folkrörelsearkivs årsmöte den 24 april i Rättvik. Berith var utsedd till 
mötessekreterare med Ana-Maja Roos som mötesordförande. Det blev en hel 
del diskussioner då man presenterade en budget med minus 383 000 kr och 
denna godtogs inte utan åtgärder skulle vidtas för att rätta till detta. Mötet 
avslutades med rundtur på kulturhuset. 
 
Mats Edlund och Mats Persson deltog i Unionens seniorsföreningars 
årsmöte, som hölls i maj i Helsingfors. Man pratade bl a om de olika 
verksamheterna i föreningarna ute i landet och hemlig resa var populärt. 
Gunnar Henriksson är kvar som ordförande med oförändrad styrelse. 
 
Vår styrelse har tillsammans med regionstyrelsen skrivit en motion till 

Unionens kongress om att pensionärer som lämnat förbundet vid 

pensioneringen skall ha rätt att återinträda. Extrakongressen den 31 maj 

beslutade i enlighet med vår motion. Tillämpningsreglerna har tyvärr blivit 
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otydliga och vi för diskussioner med Unionen centralt. Frågan skall 

förhoppningsvis lösa sig under våren.  

Fem aktiviteter har genomförts under året. Vi startade med Maria Bloms En 
rackarns långhelg den 13 mars med 25 deltagare.  Därefter blev det 
kultursoppa med 13 deltagare i Falun den 15 april där Isak Jansson på 60 
minuter löste världens alla problem. Vi avslutade våren med Försommarresa 
till Gävle skärgård den1 juni med 50 deltagare där vi besökte Bönans 
fiskeläge och avslutade med Gävles fängelsemuseum. 
 
Höstens första aktivitet skulle ha varit Frösåkers brygga i Västerås men det 
blev inställt pga oväder. Den 21 september hade vi ett medlemsmöte på 
Gammelgården i Ludvika och det drog hela 47 medlemmar som fick 
information av regionstyrelsens ordförande Patrik Sundell. Anna Falkengren 
berättade om Ekomuseet och därefter gick vi runt och studerade gruvmuseet. 
Årets aktiviteter avslutades med resa till Stockholm den 22 oktober där 40 
deltagare såg Oscarsrevyn med Robert Gustafsson m fl och middag åts på 
Hubertus innan hemresa. 
 
Alla aktiviteter och fotografier finns redovisade på vår hemsida 
unionpensdal.weebly.com. Förslag på aktiviteter kan gärna lämnas där och 
styrelsens sammansättning syns där. 
 
Styrelsen tackar medlemmarna för visat intresse och förtroende. Vi vill också 
tacka Unionen Dalarna för ekonomiskt bistånd, att vi fått låna lokaler och 
kontorsmaskiner och mycket annat. Ett speciellt tack vill vi rikta till Karin 
Sandström, men även till övrig personal på regionkontoret, som alltid ställt 
upp och hjälpt oss när vi behövt det. 
 
Borlänge i januari 2017 
 
 
Gösta Söderberg Stig Lindqvist Berith Löfblom 
 
 
Nils-Olov Olsson Ingrid Lindahl 

 

Mats Edlund Mats Persson 


